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Nejmenovaný spolehlivý zdroj se dozvěděl, že v roce 2008, pravděpodobně již v prvním
čtvrtletí, vypukne nanovo vládní krize. Tentokrát se ale neobejde bez předčasných
parlamentních voleb. Přestože časopis FOLKtime není časopisem politickým, ale hudebním, je
třeba se připravit. Podle předběžných výzkumů agentury Sténání volby vyhraje s drtivou
převahou KSČM. Přinášíme úryvek z tajné redakční rady, která byla narychlo svolána do
Krčského lesa s přáním, aby o tom nikdo nevěděl. Z důvodu zachování práva na ochranu
osobních údajů uvádíme jména jednotlivých členů redakční rady jen zkratkami s tím, že se
skutečnými postavami mají společné jen jméno a příjmení:

VŠU: Hergot, dyť nás všechny do?. zavřou. Ty bys už měl nechat těch fejetonů, stejně to nikdo
nečte!

TP: Naopak, fejetony a tvoje úvodníky, to nás může udržet nad vodou, a hlavně na svobodě.

Jako vždy invenční VŠK: Hele, navrhuju zavést nový rubriky: Z naší svazácké hudební
kuchyně, Síň bojových tradic ve FT, Odkaz předků, aneb dějiny dělnických písní a Vzpomínky
na Sokolov.

TP: Jako vždy super nápady! A do redakční rady Frantu Janečka a Jima Čerta, už jsem jim
volal.

JDT: Jen aby tam byl kousek místa na desky Druhý trávy a My3aVy.

TH: Prej ty mladý složili něco k Únoru, prej se to jmenuje Sebevrah II.

JDT: Ježíšmarjá, děti moje!

TP: Volali mi kluci z kapely My čtyři a Vnitro, co hrajou hlavně na 1. máje a na sjezdech, že ty
tvý děti už maj zaracha, a abysme za ně nedávali hlavy na špalek, že bude průser..
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VŠU: Prej Jupp přejmenoval festival na Májová rozkvetlá Zahrada a ten svůj plá.., pardon
časopis, na Lid a Venkov. Tím pádem má v redakční radě Filipa a Přemka Podlahu.

TP: Ten starej lišák v tom uměl vždycky chodit!

VŠK: Cože, i Pavel Liška tam bude?

VŠU: To není vyloučený. Cimbura už taky připravuje nový pravidla Notování. Liška bude šéfem
poroty. Tomu to vždycky pálilo.

TP: Tady jsou přihlášky do LSHLM, ale já už sem na to starej.

JDT: Co to je zkratku? Mám to taky vyplnit? To je pořadí desek od Pavla Rady?

TP: Ne, to je Leninský svaz hudební lidové mládeže, vede to Rada, jinak by mu zhasli rádio a
nepomůže mu ani sbírka. Jen se to rádio bude jmenovat Lidové rádio a ten jeho festival
Mezinárodní lidová marmeláda.

TH: Ale co uděláme s naším podzimním festivalem, dramaturgu?

TP: Klid, soudruzi na Obvodním lidovém (folkovém) výboru mi doporučili změnit název na
Lidový komín. Souhlasí s tím i kamarádi z Lidového domu. Průser bude, koho tam dáme,
Merta má zaracha. Zatím mám jistýho jen Frantu Vlčka. Složil zatím novou píseň s názvem
Máj, máj, rozkvetlý máj. Je to docela nářez. Ale jednám s dechovkou Ministerstva vnitra a s
ruskou kapelou Putinovci. Ty hrajou za basu vodky a je to dobrý.

VŠU: Hele, tam někdo v roští čumí, vylez!!
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KVC: Je vás slyšet až na Kačerov, jak tady řvete, ještě, že jsem zticha já. Ale uznejte, že s tím
Liškou se mi to dost povedlo, vystoupí i na scénu.

VŠU: Tak pojď k nám, teď musíme bejt opatrný. Prej rušej i Country rádio.

MK: Nerušej, bude to Venkovský rozhlas I, nebo spíš zase Hvězda. Hlavně, když mi tam
nechají pořad s názvem Lidové stromy. Budou mít znělku Přes spáleniště, přes krvavý řeky,
znáte to?

TP: Pamatuju, hezká melodie, já teď kontaktuju obnovenej Armádní uměleckej soubor Víta
Nejedlého, prej svazáci vod svazáků nebudou chtít za zpěv prachy.

VŠU: Tak, pro dnešek konec. Odcházejte po jednom a příště v Čimickým háji. A žádnej zápis.
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